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Hei. 

Savner svar på mine kommentarer,spørsmål ang referat fra synfaring ved bakeriet. 

  

Så ser jeg at saksbehandler hos kommunen I sitt svar til Torbjørn Sætre sier at det er 

per no ingen påvist forureining I Ådnevika. 

Da lurer jeg på hvordan saksbehandler kan påstå det etter alle de utallige bilder og 

klager som er kommet på saka? 

  

Så har jeg heller ikke fått svar på mitt spørsmål om maks tillatte grenseverdier på utslipp 

til sjø fra bakeri-virksomhet, hverken fra kommunen eller fra Fylkesmannen. Den ene 

part sier den andre vet, og motsatt. 

Finnes det ingen fastsatte verdier? 

Blir det evt bare vurdert opp mot resultat fra vannprøver og fastsatt noe etterpå? Dette 

har jeg rett på å få vite iht Miljøinformasjonslova. 

  

Mener også å huske at kommunens vannprøve inneholdt fett o.l. Stemer det? 

  

Mvh 

Terje Bruvik 

  


